
Zápis  
ze 6. schůze školské rady při ZŠ Polná, Poděbradova 79, 588 13 Polná 

konané dne 2. 10. 2023 v 15:30 ve sborovně ZŠ 
 
 
Přítomni: Jiří Chvátal, DiS., Mgr. Petr Klíma, Mgr. Stanislava Jeklová, Mgr. Martin Lexa, Ph.D., 

Mgr. Ladislava Staníková  

Přizván: Mgr. Zbyněk Wasserbauer, MBA, ředitel ZŠ Polná 

Omluvena: Michal Jelínek 

Nepřítomni: 
 
Program: 
1. Schválení výroční zprávy o činnosti ZŠ 
2. Informace ředitele ŽS o zahájení školního roku 
3. Diskuze 
4. Prohlídka nově vybudované kotelny 

Usnesení č. 20/06/2023 
Školská rada při ZŠ Polná schvaluje program schůze v předloženém znění. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
Bod 1 – Schválení výroční zprávy o činnosti ZŠ 
Ředitel ZŠ stručně okomentoval předloženou výroční zprávu o činnosti ZŠ. Tato zpráva je povinným 
dokumentem podle § 10 školského zákona a její náležitosti se řídí vyhláškou MŠMT č. 15/2005 Sb., 
kterou se stanoví náležitosti dlouhodobých záměrů a výročních zpráv. Zpráva obsahuje všechny 
požadované náležitosti a její struktura odpovídá vyhlášce. Zajímavý údaj vyplývá ze zhodnocení 
přijímacích řízení na střední školy, ze kterého vyplývá, že žáci polenské ZŠ měli nadprůměrné výsledky 
z ČJ i matematiky. Další zajímavé výsledky vyplývají z výzkumu tělesné zdatnosti prováděného ČŠI. 
I v tomto výzkumu měli žáci ZŠ lehce nadprůměrné výsledky, nicméně celkové vyznění je velmi 
znepokojující, neboť tělesná zdatnost žáků je oproti minulým zkoumáním výrazně nižší. 
K výroční zprávě proběhla diskuze členů ŠR a ředitele školy. Nikdo z členů ŠR neměl zásadní připomínky, 
proto bylo navrženo výroční zprávu schválit bez připomínek. 
 

Usnesení č. 21/06/2023 
Školská rada při ZŠ Polná schvaluje výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023 bez 
připomínek. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
Bod 2 – Informace ředitele školy o zahájení školního roku 2023/2024 
Ředitel školy informoval o zahájení školního roku, o stavu žáků a pedagogů ve školním roce 2023/2024. 
Komplikace způsobil neplánovaný odchod kolegyně těsně před zahájením školního roku z důvodu 
těhotenství. Situaci se podařilo vyřešit. Dále pan ředitel zevrubněji popsal působení speciálního 
pedagoga a školního psychologa v rámci činnosti školy. K této problematice byla vedena diskuze 
ohledně pravomocí školního psychologa, (ne)povinnosti informování rodičů v případě konzultací mezi 
psychologem a žákem. Na začátku roku také musely být řešeny určité výchovné problémy, kdy došlo 
k napadení učitele žákem 3. ročníku. Vše se řeší právě ve spolupráci se speciálním pedagogem 
a školním psychologem. Ředitel školy informoval též o tom, že se snad již podařilo dohnat veškeré resty 
z doby COVIDU, a to zejména díky doučování, na kterém se podílelo mnoho pedagogů a které bylo 
hrazeno ze speciálních zdrojů z MŠMT.   
Další diskuze neproběhla, proto nechal předseda hlasovat o usnesení. 



Usnesení č. 22/06/2023 
Školská rada při ZŠ Polná bere na vědomí informaci ředitele školy o zahájení školního roku 2023/2024. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
Bod 3 - Diskuze 
Jiří Chvátal, DiS. – Kde je možné vidět studii MŠ Na Podhoře, na webu jsem ji nenašel, i když ve 
zpravodaji bylo, že je na webu dostupná? 
Mgr. Klíma – Nechám na úřadě prověřit a dodat do sekce projekty. Nyní je k nalezení v podkladových 
materiálech pro poslední zasedání ZM, které studii projednávalo. 
Mgr. Jeklová – Existuje nějaký fond, ze kterého by mohly být dofinancovány akce školy např. žákům, 
kteří nemají dostatek finančních prostředků? 
Mgr. Wasserbauer – Takový fond není, nedokáži si představit z jakých peněz by byl financován. O akce 
školy je trvalý zájem, např. u lyžařských kurzů bývá i nadbytek zájemců. O peníze zřizovatele v rámci 
např. rozdělení hazardu si žádat nemůžeme. Na některých akcích jsme se v minulosti domlouvali se 
SRPPŠ, kteří náklady na akci uhradí a kteří o peníze z fondů města Polná žádat mohou. Např. nyní máme 
i dostatek NTB, které bychom mohli zapůjčit žákům, kteří nemají možnosti doma takovou techniku mít, 
ale není až takový zájem, resp. taková potřeba, jak jsme čekali. Dále máme např. i nadstandardně 
vybavenou půjčovnou vybavení na lyžařské kurzy, pan učitel Dvořák tomu věnuje velkou pozornost. 
Mgr. Jeklová – Jak je to s obsazováním míst na akcích školy a např. i lyžařských kurzech? 
Mgr. Wasserbauer – Toto je velmi složitá záležitost, kdy není zřejmě možné vymyslet 100% spravedlivý 
systém. Pokud není možné stanovit jasná kritéria, tak většinou bereme žáky v pořadí, v jakém se 
přihlásí. V letošním roce se budou např. pořádat dva lyžařské kurzy, což je samozřejmě dobré pro žáky, 
ale horší pro organizační zajištění výuky ve škole, kde se musí suplovat za nepřítomné učitele. 
Mgr. Jeklová – Proč se lyžařské kurzy nepořádají na svazích v okolí? Bylo by to levnější. 
Mgr. Wasserbauer – v loňském roce to tak bylo a nesetkalo se to s dobrou odezvou ze strany rodičů. 
 
Žádné další dotazy nebyly ze strany členů školské rady předloženy.  
 
Na konci schůze si členové ŠR prohlédli nově vybudovanou kotelnu v půdních prostorách ZŠ 
Poděbradova. 
 
 
 
 
Následně byla schůze v 16:45 ukončena. 
 
 
 
 
 
 
 
................................................... 
Mgr. Petr Klíma 
předseda ŠR 

podepsáno elektronicky 
 
 
Zapsal: Mgr. Klíma 
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